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Stéphane Detonel,
Managing Director, TOBAM North America

Stephane is Managing Director at TOBAM North America. He is responsible for the
development of TOBAM’s activities in North America. He opened the office of TOBAM North
America in New York in 2013.

In 2008, Stephane created Amundi USA to start and run Amundi’s activities in the US. Prior to
Amundi USA, Stephane opened Amundi’s Benelux office in Brussels and grew the business up
to $15 billion assets under management.

Prior to joining Amundi Benelux in 2001, Stephane worked for 5 years at State Street Global
Advisor in Brussels as Head of Client Servicing for Continental Europe. Stephane was also
marketing SSgA’ strategies to Dutch and Belgian institutional clients. Stephane started his
career in 1993 as senior auditor at Deloitte Belgium.

Stephane holds a Master in Law from the Catholic University of Louvain (UCL) and a Bachelor
in Finance from the Catholic University of Leuven. Stephane holds the diploma of the European
Financial Analysts Association.



Stéphane Detonel,
Directeur général, TOBAM Amérique du nord

Stéphane est Managing Director de TOBAM North America. Il est responsable pour la gestion
et le développement des activités de TOBAM en Amérique du Nord. Stéphane a créé TOBAM
North America & New York en 2013 aprés avoir quitté Amundi.

Stéphane a ouvert a New York et dirigé les activités d’Amundi aux Etats-Unis de 2008 a 2013.
Amundi USA gérait des fonds pour le compte d’investisseurs institutionnels américains.

Auparavant, Stéphane a démarré a Bruxelles et géré durant 7 ans les activités d’Amundi dans
le Benelux. Amundi est devenu pendant cette période I'un des plus importants gestionnaires
d’actifs de la place avec $15 milliards d’actifs sous gestion.

Avant de rejoindre Amundi en 2001, Stéphane a travaillé durant 5 ans auprés de State Street
Global Advisor a Bruxelles comme Responsable du Service Clients pour 'Europe Continentale.
Stéphane était tout particulierement en charge des relations avec les fonds de pension
néerlandais et nordiques. Stéphane a démarré sa carriére en 1993 comme Senior Auditor
aupres de Deloitte Belgium.

Stéphane est titulaire d’'un Master en Droit de I'Université Catholique de Louvain et est membre
de la European Financial Analysts Association.



